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Írásbeli kérdés ,

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabály i

rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a valamint a 212/2010 .

(VII. 1 .) Korm. rendelet a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Matolcsy
György Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő miniszter úrhoz

„Átlátható-e az üdülés területén a források sorsa?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Korábban (2013 .01 .02) írásbeli kérdéssel (x/9651) fordultam a Tisztelt Miniszter
Úrhoz, melyre sajnos nem kaptam kielégítő válaszokat (x/9651/1 )
1.) Arra a kérdésre, hogy

„A megítélésem szerinti is pozitív intézkedés mögött vajon a Polgári Törvénykönyv-, a Számvitel i
Tőrvény-, a Személyi Jövedelem Adó egyes intézkedései, vagy a belföldi forgalom növeléséne k
szándéka, esetleg erkölcsi megfontolás állt-e ?

Azt a választ kaptam, hogy
„Ez a döntés előnyös a SZÉP Kártya tulajdonosoknak és a turisztikai vállalkozásokna k
egyaránt ”

2.) Arra a kérdésre, hogy
„Ha „a munkáltató jogutód nélkül megszűnt” akkor afel nem használt utalványok ellenértékének
mi a sorsa? (számvitelileg hogyan tartja nyílván az „intézmény ”, az éves beszámolójában
hogyan könyveli, stb .)

Azt a választ kaptam, hogy
„Amennyiben a munkáltató jogutód nélkül megsz űnt, vagyis a lejárt utalványok ellenértékét nem
lehet neki visszautalni, az összeg a kibocsátóknál marad. "

Mivel érdemileg nem kielégítők a korábbi kérdéseimre adott válaszok, így pontosítva
újra megkérdezem az ügykörhöz tartozó témákat .
A téma aktualitását az is újra felveti, hogy a napokban (2012 . 02. 12-én) az MTI-n
keresztül arról értesülhettünk, hogy

A tavalyi üdülési csekkek fel nem használt részéből 498 millió forinttal megemelik az
Erzsébet-program 2,5 milliárd forintos induló összegét, így idén kétszer annyi
nagycsaládos és nyugdíjas üdülhet - jelentette be Nagy Anna, a program új szóviv ője -
volt kormányszóvivő - kedden, Budapesten sajtótájékoztatón .”



Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :

1.)Melyiktörvényhely alapozza meg a „Kormány 412/2012. (XII. 28 .) Korm. rendelete
a Széchenyi Pihenő Kártya kibocsátásának és felhasználásának szabályairól szól ó
55/2011 .(IV.12.) Korm. rendelet módosításáról” szóló intézkedés azon részét, hogy a
lejárt és fel nem használt SZÉP kártyák ellenértékét a kormányrendeletbe n
megadottak alapján vissza kell utalni ?

2.) A fenti kormányrendeletben körülírt lejárt-, és fel nem használt-, valamint vissza ne m
utalt utalványok ellenértékét a számviteli szabályok szerint mikéntkell a
kibocsátónak nyilvántartani?

3.) Mekkoraősszegben maradt meg a kibocsátónál (MNÜA), illetve a forgalmazónál
(KÜSZ Kft) a 2012 . december 31-ével lejárt és fel nem használt üdülési csekk az év
végén? (amelyből a híradások szerint 498 millió forinttal emelték meg a pályázat i
keretet)

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . febr.14.

Garai san
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